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Hvor længe skal dømte, det være sig uskyldig dømte eller kriminelle finde sig i den 

forskelsbehandling, som det danske retssystem og fængselsvæsen udøver. Her tænker 

jeg på Klaus Riskær Petersen, i hans tilfælde ser vi jo tydeligt det er pengene der 

bestemmer. Udgangsbekendtgørelsen gælder åbenbart ikke i hans tilfælde, for hvad 

er det netop den siger, hvor meget af ens dom skal være afsonet før første udgang? 

Hvorfor også denne særbehandling med at få cellen malet og PH Lamper, og så er det 

for min skyld total ligegyldigt om De vil sige, han betaler selv, er man dømt, er loven 

forhåbentlig ens for alle, ellers er det da en nem måde at få mennesker til at begå 

kriminalitet på. Skal der være luksus celler til de pengestærke? Der sidder uskyldig 

dømte i de danske fængsler, mennesker som har fået liv og fremtidsmuligheder 

smadret af løgne og falske anklager, skal de virkelig nedgøres endnu en gang gøres til 

andenrangs mennesker, hvor er vi så henne? 
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